
 

Verslag jaarvergadering Dorpsraad Oosthuizen 4 maart 2024. 

Opening: 
De voorzitter opent de vergadering en heet ruim 57 belangstellenden welkom. Opvallend is dat er 
nauwelijks jeugdige bezoekers zijn.  
 
Jaarverslag secretaris: 
De secretaris leest het jaarverslag voor. Het jaarverslag staat ook op onze website.  
 
Penningmeester/kascontrole: 
De heren Kees Degeling en Pieter Groenveld hebben de financiële cijfers nagekeken en voor akkoord 
bevonden. Pieter wordt bedankt voor 2x zijn inzet. Witte Lous meldt zich aan voor de kascontrole en 
als reserve Arian Ossebaar.  
 
Presentatie Markermeerdijken: 
Karolien Hendriks hield een presentatie van bijna een uur over de werkzaamheden aan de 
Markeermeerdijken. De aanwezigen kregen een goede indruk van onder andere hoe het werk wordt 
opgepakt, waar men rekening mee moet houden met daarbij een stukje geschiedenis. Bij hun locatie 
in Katwoude kun je dagelijks terecht voor informatie.  
 
Presentatie heren gemeente: 
De heren Arjan Okx (afdelingshoofd) en Monty Swart (assistent-teamleider Openbare Werken) 

stelden zich voor en gaven aan met welke reorganisatie men bezig is. De veel gehoorde klacht bij 

bewoners is dat ze na een melding niets meer horen. De mannen gaven aan dat dit niet goed is 

gegaan. Ervaren collega’s, maar vaak niet terugbellen. En dat gaat nu anders of wordt door andere 

opgepakt. De gemeente werkt nu met een “klussenbus” voor het afhandelen van kleine klusjes. De 

heer Knip stelt voor om hun werkwijze en nieuwe organisatie op de website van de gemeente te 

zetten.  

Daarna konden de bezoekers vragen stellen over de gemeente, openbare ruimte, verkeer en zorg.  
De heren Okx, Swart en ons dorpsraadslid Ted Landaal gaven zoveel mogelijk antwoord op de vragen. 
In kaart zal worden gebracht welke zaken we gaan opnemen met de gemeente of andere instanties.  
 
Nieuwe vrijwilligers voor werkgroepen Dorpsraad: 
De voorzitter deelt mee dat er een aantal dorpsraadsleden gaan stoppen en dat er nieuwe en vooral 
jongere mensen nodig zijn voor de werkgroepen.  
 
Sluiting: 
De voorzitter dankt iedereen voor hun komst en inbreng en wenst hun een wel thuis.  
 
De volgende zaken kwamen onder andere aan de orde: 

- Er is een budget om wat grotere klussen aan te pakken. Raadhuisstraat staat op de 

nominatie.  

- Bobby Prawirodirdjo  klaagt dat er al 3 jaar niets aan Oosteinde wordt gedaan. Met meerdere 

collega’s al contact gehad.  

- De heer Degeling geeft korte opsomming wat er bij hem is gebeurd en vooral hoe slecht de 

communicatie is geweest, maar is zeer tevreden over hoe het nu is afgehandeld.  

- Hr Buis geen borden camperplaatsen meer. Heeft dit te maken met de brief over de 

Oekrainers? Borden worden teruggeplaatst.  



- Mw. Zeeman merkt op veel oude verkeersborden in Oosthuizen en dat in de Raadhuisstraat 

te hard wordt gereden. Lintjes om de bomen in het park mogen die weg? 

- Mevrouw Paschedag zou graag verkeersborden over snelheid in de nieuwe wijken zien.  

- Erik Waaksma verzoekt om het opknappen van het park. Veel te laag, honden paradijs, 

paden onder water, beter snoei en opruim werk. Kunnen er niet is vanwege nattigheid. Wel 

bezig om paden te beoordelen voor onderhoud.  

- Heer Hempenius vraagt naar werkzaamheden in de Westerkoogstraat. Buurman zegt dat het 

bodemonderzoek is, maar ander had gezegd werk aan riolering. Riool wordt vervangen in die 

wijk.  

- Bobby Prawirodirdjo  oversteek N247 voor fietsers naar Oosteinde is levensgevaarlijk. Is een 

bekend probleem en ook al eerder aangekaart door DR. Onze actie toen geweest plaatsen 

van spiegel. Ook voor onbekende fietsers onduidelijk hoe fietsroute verder verloopt. Komen 

nu op de N 247 terecht.  

- Kees Degeling merkt op dat het bordje verplicht fietspad op het Oosteinde te ver van de weg 

staat. 

- Witte Lous opmerking over verkeers beperkende maatregelen op Westeinde. Is niet iedereen 

positief over. Aantekening op weg op Westeinde is een proef. Ook merkt hij op dat in 

Middelie Noord de paaltjes voor de fietsers verkeerd staan. Ze staan niet op de weg, maar 

aan de kant, dus maakt niets uit. Of paaltjes meer op rijweg. 

- Mw. Zeeman verzoekt om de paaltjes op de Raadhuisstraat weer terug, wordt nu op 

geparkeerd.  

- Mw Koning geeft aan dat hun straat door vele werkzaamheden in alle jaren gewoon slecht is. 

Ook door geparkeerde auto’s op Biermanstraat loopt verkeer vast. Voorstel geen auto’s op 1e 

stuk.  

- Dhr van Duijkeren vraagt of een planning is in te zien waar iets gaat gebeuren. Nee, want dat 

kan altijd weer veranderen door andere prioriteiten.  

- Dhr Aberkrom vraagt over werkzaamheden A7. Komt een stuk in college over alle in’s en 

out’s. Purmerend sluiproutes dicht. Intentie ook in onze gemeente. Opgemerkt wordt alleen 

van 6.00 uur tot 10.00 uur. Vraag ontsluitingsweg naar N247. Die gaat er niet komen.  

- Mw. Koning. Aanvraag WMO duurt erg lang en bij andere gemeente wel snel. Toegelicht 

door te weinig en verloop personeel blijven zaken liggen.  

- Oproep Monty Swart als er nog zaken zijn over snoeien dit kan nog tot 15 maart.  

- Beplanting nieuwe wijk slecht. Zijn ook door bewoners weer weggehaald. Mag niet. Zal 

worden herbeplant. Teveel in zand gezet. Er komt een eindschouw.  

- Bij werkzaamheden aan bestrating door instanties zijn zij verantwoordelijk voor correct 

afleveren en blijven dit ook voor aantal jaren erna, dus als bestrating niet netjes afgeleverd 

wordt zijn dit kosten voor die instanties.  

 

 

 

 

 


